
Mailkorrespondens	mellan	Folkparkens	framtid	och	
kommunstyrelsens	ordförande	Philip	Sandberg	(L),	med	
anledning	av	länsstyrelsens	beslut	angående	
byggnadsminnesförklaring	av	Folkparken	i	Lund.	
	
Mail	till	Philip	Sandberg	från	Folkparkens	framtid	2019-12-19:	
	
Hej Philip!  
 
Det var synd att kommunen motsatte sig byggnadsminnesförklaringen av Folkparken. Nu blev 
det ”Anmälningsplikt” istället och möjligheten till bidrag för förbättringar och renoveringar 
av huset försvann. 
Det är dock ännu inte försent, ty Länsstyrelsen öppnar upp för möjligheten att återkomma 
med en ny prövning igen. Hoppas kommunen då omprövar sitt ställningstagande. Huset och 
parken är en unik tillgång för Lunds invånare, och nu än mer med den satsning som 
kommunen har gjort med undervisningslokaler för kulturskolan och en toppmodern 
konsertsal. Gunnar Brådvik har också tagit det positiva initiativet till att flytta Västers 
bibliotek till lokalerna till nästa år. En park och ett hus som har upplevts som ett problem har 
nu blivit ett komplett kulturhus på Väster och en fantastisk tillgång för Lunds kommun och 
dess invånare. 
  
Med vänliga hälsningar 
Kent Nilsson 
Folkparkens framtid 
 
Svar	från	Philip	Sandberg	2020-01-04:	
	
Hej Kent 
  
God fortsättning och tack för ditt mejl. 
Delar inte den bilden riktigt, från Lundakvintettens sida ser vi det positivt att det inte blev en 
byggnadsminnesförklaring, av de skäl vi tidigare angett. Däremot håller jag med dig om att 
renoveringen blivit bra och att det finns kulturverksamhet som har stor glädje av detta. 
  
Vänliga hälsningar, 
  
Philip Sandberg (L) 
Kommunstyrelsens ordförande i Lunds kommun 
	
	
	
	


